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Амбасадор Русије у Србији Александар Боцан-Харченко данас је навео да
изненађује изјава америчког амбасадора Кристофера Хила, који на 10. годишњицу
потписивања споразума о Заједници српских општина на КиМ, „изненада“
поставља питање зашто ова структура - кључна за осигуравање права и безбедности
покрајинских Срба - није формирана.

  

  

"Одговор је врло једноставан: нема ЗСО, јер ни ЕУ ни САД све ово време нису вршиле
неопходан утицај на Приштину. Ситуација много подсећа на приступ колективног Запада
Минским споразумима о Украјини", написао је Боцан-Харченко на Твитеру.

  

Амбасадор САД у Србији Кристофер Хил изјавио је у уторак да је ове седмице тачно 10
година од потписивања Бриселског споразума и да је крајње време да се Заједница
српских општина (ЗСО) претвори у стварност.
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